

List of Programmes Offered by Caritas Bianchi College of Careers (CBCC), 2022-23

二零二二至二三年度 明愛白英奇專業學校 課程一覽表

Institute/ College 開辦院校	Programme 課程	Study Stream 專修範疇	Length of Study 修讀年期	Entry Point 入學點	Tuition Fee in 2022-23 學年學費	Programme Code 課程編號
Professional Diploma / Diploma Programmes 專業文憑課程						
Caritas Bianchi College of Careers 明愛白英奇專業學校	Professional Diploma in Property Management (Part-time Mode) % 物業管理專業文憑 (兼讀制) %		1-Year 一年	Year 1 一年級	HK\$29,840	2PDPMPJAN

Remarks: The offer of the Programme is subject to the discretion of the Institute/College. 備註：本學院/校將保留開辦課程的決定權利。

- % 1. The 2022/23 HKDSE graduates who do not have 6 months working experience in property management can still apply for the Programme with the "Earn As You Learn" programme in collaboration with Hong Yip Service Company Limited (Hong Yip). Applicants who successfully pass the programme admission interview will be given a conditional offer and referred to Hong Yip for the job interview. Applicants who are successfully hired by Hong Yip can claim the conditional offer for the Programme after the completion of 6 months or above working experience in Hong Yip.
未能符合 6 個月物業管理工作經驗入學要求的 2022/23 香港中學文憑考試畢業生，仍可報讀此課程及同時參加本學院與康業服務有限公司（下稱：康業）合作的“物業管理專業培訓計劃”。成功通過課程錄取面試的申請人將獲得暫取通知，並轉介至康業面試，由康業成功聘用的申請人可在康業完成 6 個月或以上工作經驗後回來並入讀本課程。
2. Three intakes per year (January, May, September) 每年分三期收生（一月、五月、九月）。
3. The medium of instruction of the Programme is Cantonese supplemented by English. 本課程以廣東話輔以英語授課。

Admission Requirements 入學要求

Professional Diploma / Diploma Programmes 專業文憑及文憑課程

Professional Diploma in Property Management (Part-time mode) 物業管理專業文憑 (兼讀制)

- Having completed Secondary Five under HKCEE or Secondary Six under HKDSEE in Hong Kong with at least a Pass or Level 2 in Chinese Language respectively; and currently work in the property management industry at least 6 months in "Assistant" (e.g. Property Assistant, Customer Services Assistant, or Assistant Officer) job grade; OR
完成中五（舊學制）/ 中六（新學制），分別在中文科考獲 E 級（香港中學會考）或二級水平（香港中學文憑考試）；及目前在物業管理行業從事“助理”職級（例如：助理主任、主任助理、物業管理、客戶服務助理）至少 6 個月；或
- Mature applicant aged 21 or above on 1 September of the year when admission is sought, with 5 years relevant working experience in Property Management; OR
成年申請人，即於入學學年的九月一日年滿二十一歲，並具有五年物業管理相關工作經驗；或
- Have completed relevant training courses at QF Level 3; OR
獲得相關物業管理資歷架構三級的資歷；或
- Have obtained an equivalent qualification 具同等學歷。

Note:

- Applicant need to pass the admission interview 申請人必須通過面試。
- For applicants who cannot fulfill the Chinese language requirement as stated above, they are required to attend a Chinese admission test. If they failed this test, they are required to attend and pass the course of "Foundation of Chinese Communication" offered by the CBCC before the commencement of the Programme.
如申請人未符合中國語文能力要求，必須參加本校提供的中文入學試。如申請人未能通過此考試，則須首先修讀並完成中文傳意基礎精修課程，才能開始修讀物業管理文憑課程。

Caritas Bianchi College of Careers reserve the right of final decision.

明愛白英奇專業學校保留最終取錄決定。